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 לכבוד 

 אבי גרובר  –יה יראש העיר

 ערן שוורץ  –העירייה  מנכ"ל

הצעה לסדר לפי ( שביל האופניים ברחוב הראשונים : 21/9  ב  הצעה לסדר היום לישיבת המועצה
 ) יה לפקודת העיריותיא לתוספת השנ27סעיף 

הנני מתכבד להעלות הצעה לסדר כדלקמן:  

: הרקע

 במהלך השנה ייסלל המשך שביל האופניים בדרך הראשונים בקטע מרחוב הנצח ועד סוקולוב.  .1

לישיבת המועצה שהתקיימה היום הובהרו היתרונות בסלילת הנתיב בחלק הצפוני של בהמשך  .2
צורך בהחלטת מועצה כדי להביא   דרך הראשונים על פני החלק הדרומי המתוכנן. כן הובהר שיש

 לפעולה לשינוי הנתיב.

: מועצת העיר תתבקש אם כן, להחליט כדלקמן
להנחות את הגורמים המקצועיים בעירייה לפעול בכל הדרכים על מנת שיתאפשר ביצוע המקטע הנ"ל של  

 שביל האופניים בחלק הצפוני של רחוב הראשונים. 

בכבוד רב, 

, ירון גדות

 התעוררות


